Form 1.3 Study Plan for Exchange Students

表 1.3 北京航空航天大学留学进修生学习计划

Deadline: Before March 30th (Enrolment in Spring Term) or October 15th (Enrolment in Autumn Term)

截止日期: 春季学期入学的学生在 3 月 30 日之前提交, 秋季学期入学的学生在 10 月 15 之前提交。

Purpose: Confirm the course, initial goals and research topic under the guidance of tutor (if available).

目的: 在导师的指导下,确定课程学习计划以及研究题目。

Original Form to: ①Educational Affairs Office of the Training School ②Home University

原件: 交培养学院教学办公室及本国大学各一份

Copy to: ①Student ②Tutor(if available) ③Educational Affairs Office (Postgraduates) of the International School

复印件	: 留学生、指导老帅、国际学院研究生教学办公室各一份				
Part A – To be completed by the Exchange Student(A 部分: 学生完成)					
Full Name (英文姓名) :			(same as in passport)(以护照用名为准)		
Name in Chinese(中文名):Nationality(国籍):					
Student Number(学号):Registration Date(yy/mm)(入学年月)(年/月/日):					
Training School(培养学院):					
Major(专业):Tu			ıtor(指导老师):		
Duration(yy/mm/dd)(学习时间)(年/月/日): From(自)			to (至)		
Mobile Phone No. (手机号):E-mail available(有效邮箱):					
Part B – To be completed by both the tutor (if available) and the exchange student (B 部分:指导老师					
和学生共同完成)					
1 Curriculum(课程目录):					
No.	Course(课程名称)	Hours (学时)	Credits (学分)	Compulsory /Optional (必修/选修)	
1					
2					
3					
4					
5					
6 7					
8					
2 Research Project Field/Title(研究方向或题目):					
3 Project Objectives(课题目标):					
Signatures(签名)					
Exchange Student(学生签名) Date(日期)					
Tutor (指导老师) Date(日期)					

Educational Affairs Office of the Training School(培养学院教学办公室)______ Date(日期)_____